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lehouder

Titel Deadline Datum 
afdoening

Toezegging

Nee Commissie Middelen & 
Algemene zaken 24-
01-2022 9. 
RONDVRAAG

W.H.J.M. 
van der 
Linden

Overzicht 
schademeldingen 
oudjaarsnacht

Fractie BT vraag of er iets bekend is over de schade aan openbare gebouwen tijdens 
nieuwjaarsnacht en in hoeverre deze schade verhaald kan worden.  Portefeuillehouder 
Bosma weet niet of er meldingen van schades zijn binnen gekomen en geeft aan dat de 
politie heeft aangegeven dat het tijdens oud op nieuw rustig is geweest, terwijl het 
voorafgaand aan oudjaarsdag onrustig was. Portefeuillehouder Van der Linden zegt toe 
een notitie met een overzicht van de schademeldingen naar aanleiding van 
oudjaarsavond aan de gemeenteraad te doen toekomen.

Nee Commissie Middelen & 
Algemene zaken 24-
01-2022 6.1. 
INGEKOMEN STUKKEN

W.H.J.M. 
van der 
Linden

Kostenverdeling 
Ontwikkelstrategie De 
Kempen

10-02-2022 Op vragen van BT geeft portefeuillehouder Bosma aan dat er vanuit de deelregio De 
Kempen een ontwikkelstrategie is opgesteld in navolging van het Stedelijk Gebied 
Eindhoven (SGE). Daartoe is de opdracht door De Kempen gegeven aan adviesbureau 
BMC die samen met de ambtelijke organisaties en de bestuurders van de 
Kempengemeenten bestaand beleid hebben samengevoegd tot de strategie waarin staat 
wat de Kempen is, waar de Kempen voor staat en waar het naar toe wil op het gebied 
van wonen, werken en mobiliteit. Portefeuillehouder Van der Linden zegt toe de kosten 
van het onderzoek en de verdeling ervan schriftelijk aan de raad te doen toekomen. 
Portefeuillehouder Van der Linden geeft aan dat er vaart gemaakt is met de 
ontwikkelstrategie nadat het bij vorige ontwikkeldagen bleek dat de deelregio’s die hun 
zaken op orde hadden bij de provincie meer voor elkaar hebben gekregen. 
Portefeuillehouder Van der Linden geeft aan dat er geen tijd was om de 
ontwikkelstrategie aan de gemeenteraad voor te leggen. Portefeuillehouder Van der 
Linden geeft aan dat de ontwikkelstrategieën vanuit alle deelregio’s naar de provincie 
worden gestuurd, en dat daarover met het kabinet wordt onderhandeld ten aanzien van 
de gelden die naar de regio komen. Vervolgens zullen De Kempen zich gaan 
voorbereiden om de ontwikkelstrategie te actualiseren, te verbeteren en te verwerken in 
een nieuwe versie.
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Toezegging

Nee Commissie Middelen & 
Algemene zaken 22-
04-2021 9. 
RONDVRAAG

W.H.J.M. 
van der 
Linden

Wegdek De Hoeve te 
Netersel

26-05-2021 De fractie CDA vraagt naar het wegdek van De Hoeve in Netersel en hoe er wordt 
omgegaan met de culturele waarde van dit wegdek.  Portefeuillehouder Van der Linden 
geeft aan dat er momenteel een nadere verkenning plaatsvindt over de te nemen 
maatregelen voor het wegdek. De uitkomst ervan wordt via een mededeling ter 
kennisgeving van de gemeenteraad gebracht in de volgende vergadercyclus.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 24-
01-2022 9. 
RONDVRAAG

W.H.J.M. 
van der 
Linden

Glasvezel in Bladel 31-01-
2022

Fractie CDA vraagt of in de samenwerking met Delta over de aanleg van glasvezel ook 
afspraken zijn gemaakt over de aanleg in de kleine kernen en het buitengebied.  
Portefeuillehouder Van der Linden geeft aan met Delta Fiber een overeenkomst te 
hebben gesloten over de aanleg van glasvezel in de gemeente Bladel. Delta Fiber gaat 
uitzoeken of er voldoende animo is in de kernen om het glasvezel aan te kunnen 
sluiten. Dit kan de gemeente niet verplichten. Portefeuillehouder Van der Linden geeft 
aan dat woonachtigen buiten de bebouwde eerder de mogelijkheid hebben (gehad) om 
glasvezel aan te leggen via Kempenglas. Portefeuillehouder Van der Linden weet niet in 
hoeverre er de mogelijkheid is voor hen om zich aan te sluiten op het glasvezelnetwerk 
via Delta Fiber, en geeft aan dat deze inwoners zich daarvoor dienen te wenden tot 
Delta Fiber.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 24-
01-2022 9. 
RONDVRAAG

W.H.J.M. 
van der 
Linden

Beantwoording vragen 
CDA Huisvesting 
tandartsenpraktijk 
Hoogeloon

25-01-2022 25-01-
2022

Fractie CDA vraagt naar de beantwoording van de vragen die zijn gesteld op 23 
november 2021 inzake de tijdelijke huisvesting van de tandartsenpraktijk aan het 
Valensplein te Hoogeloon.  Portefeuillehouder Van der Linden zegt toe deze vragen 
morgen schriftelijk te zullen beantwoorden.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 24-
01-2022 8.3. R21.176 
Aanvraag suppletie-
uitkering in het kader 

R.P.G. 
Bosma

Kaart niet-gesprongen 
explosieven Bladel

16-02-
2022

Portefeuillehouder Bosma zegt toe uit te zoeken of er een kaart met de resultaten van 
het onderzoek beschikbaar is en in hoeverre deze openbaar gedeeld is/kan worden.
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afdoening

Toezegging

van de bommenregeling 
2016

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 29-
11-2021 9. 
RONDVRAAG

R.P.G. 
Bosma

(Kwalitatief) overzicht 
inzake incidenten 
jongeren

14-12-
2021

Fractie BT vraagt naar het toenemende aantal incidenten onder jongeren in Bladel en 
Hapert en welke acties het college gaat ondernemen om toekomstige incidenten te 
voorkomen.  Portefeuillehouder Bosma geeft aan op de hoogte te zijn van het 
toenemende aantal incidenten en geeft aan dat het college hierop gehandeld heeft door 
te proberen om alle partijen die in de keten verantwoordelijk zijn bij elkaar te brengen 
om te zorgen voor een tijdige aanpak. Portefeuillehouder Bosma zegt toe een 
(kwalitatief) overzicht van gegevens ter kennisgeving van de gemeenteraad te brengen.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 29-
11-2021 7. ACTIEVE 
INFORMATIE VANUIT 
HET COLLEGE VAN 
BURGEMEESTER & 
WETHOUDERS

W.H.J.M. 
van der 
Linden

Voortgang 
reconstructie N284

28-12-
2021

Portefeuillehouder Van der Linden geeft aan dat door het nieuwe projectteam van de 
provincie een nieuwsbericht wordt gecommuniceerd over de N284 en dat de aanpak 
een volgende fase in gaat, waarbij met een ingenieursbureau aan de slag wordt gegaan 
met het verdere ontwerp, de procedures en daarna de aanbesteding en uitvoering van 
het project. Nu is het moment om veel gedetailleerder te gaan ontwerpen op alle 
ingrediënten van dat schetsontwerp, zoals de fietstunnels, veiligere bermen, 
fietsstructuur, geschikte Kruispunten. De basis daarbij is het vastgestelde 
voorkeursalternatief. Voor Bladel wordt gekeken naar fietsstructuur tussen Europalaan 
en Lange trekken en de mogelijkheid om deze langs de N284 te houden, en wordt 
gekeken naar het ontwerp bij kruispunt Castersedijk. Medio 2022 wordt meer inhoud 
gegeven aan het participatietraject. Begin 2023 wordt beoogd het voorontwerp gereed 
te hebben en rond 2025 met de aanbesteding te starten. Portefeuillehouder Van der 
Linden zegt toe de gemeenteraad schriftelijk te informeren over de informatie die 
mondeling tijdens de commissie MAZ is medegedeeld. Portefeuillehouder Van der 
Linden geeft aan dat het voornemen is om op 22 december 2021 de inwoners van 
Heeleind/Boskant te informeren over het onderzoek inzake de fietsstructuur N284 en 
zegt toe de gemeenteraad daarna te informeren over de uitkomsten ervan.
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Afgedaan Agendapunt Portefeuil
lehouder

Titel Deadline Datum 
afdoening

Toezegging

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 11-
10-2021 8.1. R21.106 
Vaststellen Begroting 
2022 gemeente Bladel

D.S.C. 
Jansen

Realisatie van 'Creatief 
platform'

04-11-2021 30-12-
2021

Portefeuillehouder Jansen zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag inzake “de 
realisatie van een creatief platform”.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 24-
01-2022 9. 
RONDVRAAG

W.H.J.M. 
van der 
Linden

Glasvezel in Bladel 31-01-
2022

Fractie CDA vraagt of in de samenwerking met Delta over de aanleg van glasvezel ook 
afspraken zijn gemaakt over de aanleg in de kleine kernen en het buitengebied.  
Portefeuillehouder Van der Linden geeft aan met Delta Fiber een overeenkomst te 
hebben gesloten over de aanleg van glasvezel in de gemeente Bladel. Delta Fiber gaat 
uitzoeken of er voldoende animo is in de kernen om het glasvezel aan te kunnen 
sluiten. Dit kan de gemeente niet verplichten. Portefeuillehouder Van der Linden geeft 
aan dat woonachtigen buiten de bebouwde eerder de mogelijkheid hebben (gehad) om 
glasvezel aan te leggen via Kempenglas. Portefeuillehouder Van der Linden weet niet in 
hoeverre er de mogelijkheid is voor hen om zich aan te sluiten op het glasvezelnetwerk 
via Delta Fiber, en geeft aan dat deze inwoners zich daarvoor dienen te wenden tot 
Delta Fiber.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 24-
01-2022 9. 
RONDVRAAG

W.H.J.M. 
van der 
Linden

Beantwoording vragen 
CDA Huisvesting 
tandartsenpraktijk 
Hoogeloon

25-01-2022 25-01-
2022

Fractie CDA vraagt naar de beantwoording van de vragen die zijn gesteld op 23 
november 2021 inzake de tijdelijke huisvesting van de tandartsenpraktijk aan het 
Valensplein te Hoogeloon.  Portefeuillehouder Van der Linden zegt toe deze vragen 
morgen schriftelijk te zullen beantwoorden.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 24-
01-2022 8.3. R21.176 
Aanvraag suppletie-
uitkering in het kader 

R.P.G. 
Bosma

Kaart niet-gesprongen 
explosieven Bladel

16-02-
2022

Portefeuillehouder Bosma zegt toe uit te zoeken of er een kaart met de resultaten van 
het onderzoek beschikbaar is en in hoeverre deze openbaar gedeeld is/kan worden.
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Afgedaan Agendapunt Portefeuil
lehouder

Titel Deadline Datum 
afdoening

Toezegging

van de bommenregeling 
2016

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 29-
11-2021 9. 
RONDVRAAG

R.P.G. 
Bosma

(Kwalitatief) overzicht 
inzake incidenten 
jongeren

14-12-
2021

Fractie BT vraagt naar het toenemende aantal incidenten onder jongeren in Bladel en 
Hapert en welke acties het college gaat ondernemen om toekomstige incidenten te 
voorkomen.  Portefeuillehouder Bosma geeft aan op de hoogte te zijn van het 
toenemende aantal incidenten en geeft aan dat het college hierop gehandeld heeft door 
te proberen om alle partijen die in de keten verantwoordelijk zijn bij elkaar te brengen 
om te zorgen voor een tijdige aanpak. Portefeuillehouder Bosma zegt toe een 
(kwalitatief) overzicht van gegevens ter kennisgeving van de gemeenteraad te brengen.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 11-
10-2021 9. 
RONDVRAAG

R.P.G. 
Bosma

Einde verruiming van 
terrassen

04-11-2021 18-10-
2021

De fractie VVD vraagt wanneer de markt weer terug gaat naar de situatie zonder 
uitbreiding van de terrassen.   Portefeuille Bosma geeft aan dat de afspraak voor 
verruiming van terrassen geldt tot 1 november 2021. Portefeuillehouder Bosma zegt toe 
de gemeenteraad schriftelijk te informeren over de exacte afspraken hieromtrent.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 11-
10-2021 8.1. R21.106 
Vaststellen Begroting 
2022 gemeente Bladel

D.S.C. 
Jansen

Evaluatie Indicatie 
Vrije Inloop (IVI)

04-11-2021 19-11-
2021

De evaluatie van Indicatie Vrije Inloop (IVI) zal los van de evaluatie van het praktijkhuis 
plaatsvinden. Portefeuillehouder Jansen zegt toe de gemeenteraad over de planning te 
informeren.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 11-
10-2021 8.1. R21.106 
Vaststellen Begroting 
2022 gemeente Bladel

W.H.J.M. 
van der 
Linden

Grondslag 
verordening 
toeristenbelasting 
over vrijstelling 
arbeidsmigranten

04-11-2021 22-10-
2021

Portefeuillehouder Van der Linden zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag 
“Waar in de verordening de grondslag is te vinden dat arbeidsmigranten kunnen worden 
vrijgesteld van het betalen van toeristenbelasting?”

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 21-

R.P.G. 
Bosma

Corona testlocatie in 
Bladel

25-06-
2021

De fractie CDA vraagt naar de mogelijkheid dat een COVID-19-testlocatie vanuit 
Stichting Open Nederland wordt ontwikkeld in de gemeente Bladel.  Portefeuillehouder 
Bosma geeft aan geen invloed te hebben op de locaties waar Stichting Open Nederland 
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Afgedaan Agendapunt Portefeuil
lehouder

Titel Deadline Datum 
afdoening

Toezegging

06-2021 9. 
RONDVRAAG

en ondernemers teststraten ontwikkelen. Portefeuillehouder Bosma zegt toe binnen het 
Regionaal Beleidsteam mee te nemen dat  Bladel hiervoor interesse heeft.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 21-
06-2021 9. 
RONDVRAAG

R.P.G. 
Bosma

Kermis 2021 te 
Hoogeloon

23-07-2021 15-07-
2021

De fractie CDA vraagt of de kermis in Hoogeloon doorgang vindt en of dan attracties 
aanwezig zijn. Portefeuillehouder Bosma geeft aan te verwachten dat de kermis eind 
juni niet doorgaat. Portefeuillehouder Bosma geeft aan dat contact is geweest met de 
kermisexploitant en zegt toe de mogelijkheden nogmaals onder de aandacht te 
brengen van de kermisexploitant en de gemeenteraad over de uitkomst hiervan en de 
voortgang van de kermis in augustus terug te koppelen.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 21-
06-2021 8.1. R21.019 
Vaststellen (voorlopige) 
jaarstukken 2020 
gemeente Bladel

R.P.G. 
Bosma

Beoordeling 
communicatie inzake 
centrummanagement 
in Jaarstukken

07-07-2021 24-08-
2021

Portefeuillehouder Bosma zegt toe schriftelijk een toelichting te geven op de ‘groene 
smiley’ bij communicatie op pagina 11 van de Jaarstukken, in het bijzonder met het oog 
op centrummanagement.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 22-
04-2021 9. 
RONDVRAAG

W.H.J.M. 
van der 
Linden

Informatiepaneel 
ingang Casteren

21-06-2021 04-05-
2021

De fractie BT vraagt naar de absentie van het informatiepaneel bij de toegang van 
Casteren en of dit wordt vervangen.  Portefeuillehouder Van der Linden zegt toe deze 
vraag schriftelijk te beantwoorden.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 22-
04-2021 8.3. R21.006 
Financiële kaderstelling 
perspectiefnota 2021 en 
begroting 2022

W.H.J.M. 
van der 
Linden

Mededeling 
Migrantenhuisvesting/
belasting niet-
ingezetenen

26-05-2021 26-05-
2021

Portefeuillehouder Van der Linden zegt toe dat voorafgaand aan de behandeling van de 
perspectiefnota er een mededeling wordt voorgelegd ten aanzien van 
migrantenhuisvesting en een eventuele belasting voor niet-ingezetenen.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 08-

R.P.G. 
Bosma

Instructie 
briefstemmen Tweede 

12-03-2021 12-03-
2021

De fractie CDA vraagt in hoeverre er moeilijkheden en problemen ondervonden worden 
bij het briefstemmen voor de Tweede Kamer verkiezingen.  Burgemeester Bosma geeft 
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lehouder

Titel Deadline Datum 
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Toezegging

03-2021 9. 
RONDVRAAG

Kamer verkiezingen 
per post

aan dat alle ontvangen briefstemmen worden geteld nadat de stemming gesloten is en 
weet daardoor nu niet in hoeverre het invullen van de briefstemmen goed is gegaan. De 
procedure voor het briefstemmen was onnodig ingewikkeld gecommuniceerd en 
hierover heeft via de website nadere informatie plaatsgevonden. Burgemeester Bosma 
zegt toe de raad schriftelijk te informeren in hoeverre deze aangepaste instructie ook 
per post is verstuurd.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 08-
03-2021 8.3. R21.005 
Vaststellen Nota 
activeren, waarderen en 
afschrijven van vaste 
activa 2021

W.H.J.M. 
van der 
Linden

Correctie bijlage p.9 
Nota Activeren, 
waarderen en 
afschrijven van vaste 
activa 2021

11-03-2021 09-03-
2021

Portefeuillehouder Van der Linden zegt toe in de bijlage van het raadsvoorstel op p.9 de 
volgende zin te corrigeren: “Deze genereren geen middelen en zijn verhandelbaar zijn 
(er is geen markt voor), zoals o.a. riolen en bruggen”.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 18-
01-2021 8.1. R20.147 
Corona-maatregelen en 
financiële 
rechtmatigheid

W.H.J.M. 
van der 
Linden

Omvang subsidies 
verenigingen

04-02-2021 21-01-
2021

Portefeuillehouder Van der Linden zegt toe de raad schriftelijk te informeren over de 
omvang van de maatregelen voor verenigingen die subsidies ontvangen.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 12-
10-2020 8.1. R20.071 
Ontwerpbegroting 2021

W.H.J.M. 
van der 
Linden

Belasting voor 
arbeidsmigranten

05-11-2020 16-10-
2020

Portefeuillehouder Van der Linden zegt toe de vraag van D66 inzake het heffen van 
forensen- en/of toeristenbelasting bij arbeidsmigranten schriftelijk te beantwoorden. 
Portefeuillehouder Van der Linden zegt toe dat begin 2021 hierover een voorstel aan de 
raad wordt voorgelegd.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 12-

W.H.J.M. 
van der 
Linden

Veiligheidsbeleving 
Biezengoren

05-11-2020 04-11-
2020

Portefeuillehouder Van der Linden zegt toe om voorafgaand aan de raadsvergadering 
van 5 november schriftelijke informatie toe te sturen over de subjectieve en objectieve 
veiligheidsbeleving bij de Biezengoren.
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lehouder

Titel Deadline Datum 
afdoening

Toezegging

10-2020 8.1. R20.071 
Ontwerpbegroting 2021

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 20-
01-2020 10. Rondvraag

R.P.G. 
Bosma

Snelheidscontrole P.G. 
Ballingslaan

28-02-
2020

De fractie van Bladel Transparant geeft tijdens de rondvraag aan veel klachten te 
ontvangen over snelheidsoverschrijdingen bij de kruising Ballingslaan/Veilig Oord en 
vraagt het college naar de mogelijkheden om hier op te handhaven.  Portefeuillehouder 
Bosma geeft aan dat mogelijk snelheidscontrole hier benodigd is, maar dat het mede 
afhankelijk is van de inrichting van de weg. De handhaving ligt bij de politie. Het college 
zal het afgegeven signaal overbrengen

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 09-
10-2019 13. Rondvraag

W.H.J.M. 
van der 
Linden

bezorging De 
Kempenaer

02-12-2019 21-10-
2019

Portefeuillehouder Van der Linden geeft aan dat hij schriftelijk terugkomt op de vraag 
wat gedaan kan worden aan de slechte bezorging van De Kempenaer en wat 
hieromtrent is opgenomen in het contract met De Kempenaer.

Ja Commissie Middelen & 
Algemene zaken 09-
10-2019 6. 
Afsprakenlijst tot en 
met vergadering 9 
oktober 2019

W.H.J.M. 
van der 
Linden

Scannen overleden 
huisdieren

02-12-2019 13-02-
2020

Portefeuillehouder Van der Linden zegt toe dat hij schriftelijk toelichting geeft waarom 
de gemeente Bladel gebruik maakt van twee dienstverleners voor het opruimen van 
dode huisdieren.  Uit Commissie Inwoners d.d. 27-08-2019: Voorts wordt verzocht om 
indien de prijzen hiervoor redelijk zijn een dergelijk apparaat aan te schaffen zodat 
eigenaren te allen tijde kunnen worden geïnformeerd dat hun huisdier overleden is.

https://ris2.ibabs.eu/Reports/Details/Bladel/38686871-e875-4ee5-b7c3-e93e10c7a1ee

